
P r o t o k ó ł  Nr  XXI/04 
z sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 30 czerwca 2004 roku. 
 

 
 
Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła Przewodnicz�ca Rady Gminy Stegna  Pani Ewa Dabska, 
która  powitała przybyłych go�ci oraz radnych.  Stwierdziła, �e na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 12 radnych.  Nieobecni na sesji: Radny Pan Marian Ciasnocha, Radny Pan 
Paweł Nieckarz, Radny Pan Dariusz Załuga. 
 
Ad. Pkt. Nr 2. 
 
Na Sekretarza obrad zaproponowani Radnego Pana Sebastiana Kleczewskiego.  
Za kandydatur� Radnego głosowało 11 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 3. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek zaproponował zmian� w porz�dku obrad. Dotychczasowy 
punkt  7,11  tj projekt uchwały w sprawie utworzenia �rodka specjalnego proponuje jako 
punkt 7,10. Dotychczasowy punkt 7,10 tj. zmiana uchwały  Nr XVII/118/04 z dnia 10 marca 
2004 roku w sprawie bud�etu gminy na 2004 rok.- jako punkt 7,11. 
Za zaproponowan� zmian� porz�dku obrad wniesion� przez Wójta głosowało 11 radnych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca rady odczytała proponowany porz�dek obrad. Za przyj�ciem 
porz�dku obrad głosowało 12 radnych. 
 
Porz�dek obrad został przyj�ty w brzmieniu jn: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2.  Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania  radnych. 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Podj�cie uchwał w sprawie: 
7,1. zmiany uchwały Nr XV/108/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 30 grudnia 2003 roku 
       w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy. 
7,2. współdziałania z innymi Gminami celem realizacji przedsi�wzi�cia pn: Regionalny 
       system organizacji, zbierania i unieszkodliwiania odpadów „ Tczew”. 
7,3. przyj�cia do realizacji Planu Odnowy Wsi Mikoszewo. 
7,4. współfinansowania i realizacji Planu Odnowy Wsi Mikoszewo. 
7,5. przyj�cia do realizacji Planu Odnowy  Wsi  �uławki. 
7,6. współfinansowania i realizacji Planu Odnowy Wsi . 
7,7. wyra�enia zgody na u�ycie herbu Gminy do celów handlowych. 
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7,8. zbycia nieruchomo�ci  w drodze przetargowej w miejscowo�ci Mikoszewo. 
7,9. zbycia nieruchomo�ci w drodze bezprzetargowej w miejscowo�ci Zuławki. 
7,10. utworzenia �rodka specjalnego w gminie. 
7,11. zmiany uchwały Nr XVII/ 118/ 04 z dnia 10 marca 2004 roku w sprawie bud�etu  



         gminy na 2004 rok. 
8. Odpowiedzi na interpelacje  zapytania radnych.  
9. Sprawy ró�ne. 

 
Ad. Pkt. Nr. 4. 
 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał  si� od 
głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr  5. 
 
Interpelacje i zapytania zgłosili nast�puj�cy radni: 
 
1. Radny Pan Waldemar Szyma�ski – czy prawd� jest, �e na posiedzeniu Zwi�zku CW� Wójt 
Gminy Stegna wstrzymał si� od głosu przy głosowaniu nad udzieleniem absolutorium. 
2. Radny Pan Szyma�ski Waldemar  -  czy prawd� jest, �e Wójt zabiegał o dopuszczenie 
wody z uj�� a nie zakupiono nic wody od Z�browa. 
3. Radny Pan Waldemar Szyma�ski – czy Wójt odebrał koncesj� na alkohol wła�cicielowi 
restauracji „ Pod Strzech� „ w Stegnie. 
4. Radny Pan Szyma�ski Waldemar – czy gmina mogłaby skierowa� osoby do uprz�tni�cia 
cmentarza. 
5. Radny Pan Szyma�ski Waldemar – udost�pni� TOI TOI, która została ustawiona przy 
ko�ciele dla wszystkich mieszka�ców. 
6. Radny Pan Mirowski Józef – utwardzi� drobnym �wirkiem wszystkie drogi nieprzejezdne 
w gminie. 
7. Radny Pan Kleczewski Sebastian wnioskował o wydzielenie drogi dojazdowej do budynku 
w Zuławkach dz. Nr. 80. 
8. Radny Pan Kleczewski Sebastian – wyczy�ci� przepust koło Pana Wenty w Zuławkach. 
9.Radny Pan Fidut Ryszar wnosi o egzekwowanie uzgodnie� ze wspólnego posiedzenia 
Zarz�dów Gmin  odbytego w dniu 29.01.2001 roku dotycz�cych handlu na terenie gminy. 
10.Radny Pan Fidut Ryszard poruszył spraw� braku nadzoru nad utrzymaniem czysto�ci na 
terenie gminy. 
11.Radny Pan Ryszard Fidut – chciałby wiedzie� za jakie sprawy odpowiada Wójt, za jakie 
Z-ca Wójta a za jakie Sekretarz Gminy. 
12. Radny Pan Ryszard Fidut stwierdził, �e pla�a w Stegnie została zagospodarowana w 
sposób  nieprawidłowy, pla�a powinna by� dost�pna dla wczasowiczów do opalania. 
13. Radny Pan Ryszard Fidut – brak tablicy w Urz�dzie gdzie urz�duje Przewodnicz�ca Rady 
Gminy. 
14. Radny Pan Kukułka Stanisław poruszył spraw� zebrania wiejskiego dot. modernizacji 
drogi E-7. Osoby, które wzi�ły udział w zebraniu według Pana Kukułki nie były 
kompetentne. 
15. Radny Stanisław Kukułka – dlaczego drzewa które zostały usuni�te na drodze E – 7 nie 
zostały przekazane na opał do �wietlicy w Dworkowie. 
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16. Radny Pan Stanisław Kukułka wnioskował aby destrukt z rozbiórki drogi E – 7  był 
wykorzystany do utwardzenia dróg gminnych. 
17. Radny Pan Stanisław Kukułka wnosi aby w sezonie letnim funkcjonowały �wietlice 
wiejskie. 



18.Radny Pan Stanisław Kukułka  - brak informacji o stanie  prawnym boisk na terenie 
gminy. 
19. Radny Pan Jerzy Wagner – kiedy b�dzie poło�ony kabel na parkingu w Jantarze. 
20. Radny Pan Jerzy Wagner – kiedy b�dzie powołany Dyrektor GOK w Stegnie. 
21. Radny Pan Jerzy Fura – czy b�dzie powołana Stra� Mi�dzygminna. 
22. Wyegzekwowa� od ZGK opró�nianie koszy w soboty i niedziele. 
  
Radny Pan Waldemar Szyma�ski odczytał wniosek o przeprowadzenie nadzwyczajnej 
kontroli dokumentacji dotycz�cej konkursu przeprowadzonego przez Wójta Gminy Stegna na 
opracowanie koncepcji programowo- przestrzennej dla terenu „ Stegna – Las „  przez 
Komisj� Rewizyjn� Rady Gminy Stegna   
/ Wniosek stanowi zał�cznik do protokołu./  
Nast�pnie Radny Pan Waldemar Szyma�ski odczytał wnioski pokontrolne z przeprowadzonej 
kontroli .  
/ Protokół z kontroli  w teczce komisji rewizyjnej/. 
 
Ad. Pkt. Nr. 6. 
 
Informacj� o swojej pracy w okresie mi�dzy sesjami przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
Radny Pan Kleczewski poprosił Wójta aby co� bli�ej przedstawił na temat budynku po 
O�rodku „ Muszelka”. 
 
Radny Pan Kukułka  poprosił Wójta aby powiedział kilka słów o przebiegu spotkania  
z Komisj� Senack� . 
Wójt poinformował, �e spotkanie dotyczyło głównie  spraw rolników na �uławach. 
Radny Pan Ryszard Fidut poruszył spraw� odbiorów kanalizacji  według Pana Fiduta nie 
wszystko zostało zrobione.. 
Radny Pan  Mirowski Józef zwrócił si� z pytaniem co z utworzeniem Wy�szej Szkoły 
Bursztynnictwa w Junoszynie. 
Wójt wyja�nił , �e odbyło si�  spotkanie z głównym inicjatorem przedsi�wzi�cia, b�dzie 
nawi�zana współpraca z mieszka�cami wsi. 
 
Radna Pani D�bska zwróciła si� z pro�b� do Wójta aby przedstawiał wnioski wynikaj�ce ze 
spotka� w których bierze udział. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,1. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XV/108/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 30 grudnia 2003 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy. 
Radny Pan Szyma�ski stwierdził, �e uchwała nie była przygotowana dobrze, wypisane 
zostały tylko inwestycje.  
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Radni ustalili  na komisjach, �e w takiej wersji jak została przygotowana uchwała radni j� nie 
podejm�, jednak ze wzgl�du na to, �e gmina ubiega si� o �rodki unijne  podejmie uchwał� 
je�eli  b�dzie uj�ta w programie budowa ulicy Lipowej oraz budowa wodoci�gu w Rybince. 



te inwestycje, które niezb�dne s� do otrzymania funduszy. Po przygotowaniu dobrze uchwały 
rada podejmie ja na nast�pnej sesji. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 11 radnych, 
 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI/ 137/ 2004 
w sprawie zmiany uchwały Nr XV / 108 / 2003  Rady Gminy Stegna 

z dnia 30 grudnia 2003 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Gminy. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 

 
Ad. Pkt. Nr 7,2. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek  wyja�nił projekt uchwały w sprawie współdziałania z 
innymi  Gminami celem realizacji przedsi�wzi�cia pn „ Regionalny system organizacji, 
zbierania i unieszkodliwiania odpadów Tczew” 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Projekt uchwały wniesiono pod 
głosowanie. Za projektem uchwały głosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI/ 138/2004 
w sprawie współdziałania z innymi Gminami celem realizacji 

przedsi�wzi�cia pn  „ Regionalny system organizacji i zbierania 
i unieszkodliwiania odpadów „ Tczew” 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 7,3. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek  przedstawił projekt uchwały w sprawie przyj�cia do 
realizacji Planu Odnowy Wsi Mikoszewo.  
Sołtys wsi Rybina Pan Kogut wnioskował aby �rodki które w bud�ecie były zaplanowane  dla 
wsi Rybina pozostały w bud�ecie. Równie� o pozostawienie �rodków dla wsi Stegna  
wnioskowała  Pani Tischer Małgorzata – sołtys wsi Stegna. 
Radny Pan Fidut stwierdził, �e �rodki w bud�ecie były zaplanowane na 4 wsie ale 2 wsie 
przygotowały programy i te mog� otrzyma� �rodki. Stegna i Rybina powinna w przyszłym 
roku mie� pierwsze�stwo  w uzyskaniu �rodków. 
Z-ca Wójta Pan Ogrodowski wyja�nił jakie warunki nale�y spełni� aby uzyska� �rodki. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Za podj�ciem uchwały 
głosowało  12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI / 139 / 2004 
w sprawie przyj�cia do realizacji Planu Odnowy Wsi Mikoszewo. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 7,4. 
 



Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
współfinansowaniai realizacji Planu Odnowy Wsi Mikoszewo. 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. Wobec powy�szego projekt uchwały poddano pod 
głosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał�  Nr XXI//140/2004 
w sprawie współfinansowania i realizacji Planu Odnowy Wsi Mikoszewo. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr  7,5 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie przyj�cia do 
realizacji Planu Odnowy Wsi �uławki. Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. Wobec 
powy�szego projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało  
12 radnych.  
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI / 141 / 2004 
w sprawie przyj�cia do realizacji Planu Odnowy Wsi �uławki 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,6. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
współfinansowania i realizacji Planu Odnowy Wsi �uławki 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały poddano 
pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych.  
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI/ 142/2003 
w sprawie wsółfinansowania i realizacji Planu Odnowy Wsi �uławki. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 

Ad. Pkt. Nr. 7,7. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie wyra�enia 
zgody na u�ycie herbu Gminy Stegna do celów handlowych. 
Radny Pan Mirowski wyst�pił z wnioskiem o wykre�lenie § 2 cytowanej uchwały. 
Pan Kulka uwa�a, �e je�eli u�ycie herbu ma słu�y� do celów komercyjnych powinna by� 
ustalona opłata. 
Radny Pan Mirowski wycofał swój wniosek..  
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa Dabska  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr  XXI/143/ 2004 
w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie herbu Gminy do celów handlowych. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 7,8. 
 



Wójt Gminy Pan Marrian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomo�ci w drodze przetargowej w miejscowo�ci Mikoszewo. 
Wójt wyja�nił, �e w�tpliwo�ci które były poruszane na posiedzeniu komisji zostały 
wyja�nione. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. Za podj�ciem 
uchwały głosowało 12 radnych 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI/ 144 / 2004 
w sprawie zbycia nieruchomo�ci w drodze bezprzetargowej w miejscowo�ci  Mikoszewo. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt.Nr  7,9. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomo�ci w drodze bezprzetargowej w miejscowo�ci Zuławki. 
Na posiedzeniu wspólnych komisji omówiono projekt uchwały i postanowiono skre�li� pkt. 3  
zał�cznika do uchwały. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawi 
zbycia nieruchomo�ci w drodze bezprzetargowej w miejscowo�ci  Zuławki bez zał�cznika do 
projektu uchwały. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr  XXI / 145 / 2004 
w sprawie zbycia nieruchomo�ci w drodze bezprzetargowej w miejscowo�ci �uławki 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,10. 
 
Przewodnicz�ca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie utworzenia �rodka 
specjalnego w gminie. 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały poddano 
pod glosowanie. Za  podj�ciem uchwały glosowało 11 radnych 1 radny wstrzymał si� od 
głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI 146/ 2004 
w sprawie utworzenia �rodka specjalnego w gminie. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 

Ad. Pkt. Nr 7,11. 
 
Skarbnik Gminy Pani Halina Pola�ska wyja�niła, �e do projektu uchwały wkradł si� bł�d, 
 w § 1 pkt. 6 zamiast kwoty 22.000 powinna by� kwota 22,100. Pani Skarbnik przeprosiła za 
pomyłk�. 
Przewodnicz�ca Rady poinformowała, �e projekt uchwały był omawiany na wspólnych 
komisjach  postanowiono wykre�li� w § 1  pkt 7 projektu uchwały. 
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Nast�pnie Przewodnicz�ca rady odczytała projekt uchwały bez pkt. 7.  Do projektu uchwały 
uwag nie zgłoszono. Wobec powy�szego projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za 
podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXI / 147 / 2004 
w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/118 / 04 Rady Gminy Stegna z dnia 10 marca 2004 

roku w sprawie bud�etu gminy na 2004 rok. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 8. 
 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
- Wójt wstrzymał si� od głosowania nad udzieleniem absolutorium. 
- Wójt zgłaszał do P. Meggier  o zwi�kszenie ci�nienie z Z�browa. 
-  zostało cofni�te zezwolenie na sprzeda� alkoholu.  
   wła�ciciel odwołał si� od tej decyzji. 
- gmina zatrudnia  tylko 5 pracowników do prac publicznych. Z dniem 7 lipca 2004 roku 
ko�cz� prac� i nie ma mo�liwo�ci aby skierowa� ich do uprz�tni�cia cmentarza. 
- w sprawie TOI – TOI  zostanie wysłane pismo. 
Wójt  ustosunkował si� do wniosków Komisji rewizyjnej. 
Stwierdzenie, �e Wójt lekcewa�y komisje i Rad� nie jest prawd�. 
Sprawa stacji benzynowej jest w s�dzie. W roku ubiegłym Wójt przedłu�ył umow� na 
dzier�aw� działki za zgod� rady sołeckiej. Urz�d Gminy zwi�kszył  wysoko�� kwoty za 
dzier�aw�. 
Sprawa Biura Informacji Turystycznej  trafiła do s�du. Jest ju� orzeczenie s�du, znane z 
nieoficjalnych �ródeł. Wyrok jest nieprawomocny i s�d nie mo�e wyda� wyroku. 
W urz�dzie wprowadzony jest system komputerowy którym  nadzoruje Pan Sekretarz. Du�o 
zaległych spraw zostało wyprowadzonych. 
- Pomost stoi przy prywatnej posesji. Musi by� zezwolenie wodno prawne, Wójt zabiega  
o uzyskanie takiego zezwolenia.   
- O jakie przetargi chodzi wójt nie wie. Wójt udzieli pisemnej odpowiedzi. 
- Odno�nie firmy PROKON Rada zaleciła zagospodarowanie usług turystycznych. 
Radny Pan Szyma�ski stwierdził, �e Pan Rakowski obiecywał, �e cał� koncepcj� opracuje za 
darmo co jest nieprawd� bo plany maj� by� wykonane za holendarne kwoty. 
Co do podpisania umowy Wójt wyja�nił, �e umowa nie została podpisana, konkurs nie został 
rozstrzygni�ty. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała pismo z Urz�du Morskiego. 
Wójt poinformował Pana Mirowskiego, �e liczył na destrukt z modernizacji drogi E – 7  
i wówczas byłyby  dziury w drogach  uzupełniane. 
- Wójt otrzymał informacj�, �e przepust został wyczyszczony. 
Pan Fidut w swojej wypowiedzi powrócił do sprawy ustale� z posiedzenia wspólnych 
Zarz�dów z dnia 29.01.2001 r . Pan Fidut  stwierdził, �e nic nie mo�e si� dzia� na naszym 
terenie bez zgody administratora.  Ustalenia zawarte w protokole powinny by� egzekwowane. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa Dabska odczytała pismo Zarz�du Powiatu 
Nowodworskiego w sprawie handlu w pasie drogowym. 
Pan Fidut wnioskował  o znalezienie terenu do handlu aby ograniczy� handel przy ulicy 
Morskiej i Gda�skiej. 
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Pani Tischer – sołtys wsi Stegna poinformowała, �e rada sołecka wyst�powała o przeniesienie 
targowiska na wi�kszy plac.  
Pani Dabska zwróciła si� z pytaniem do Wójta czy wie ile zostało ustawionych punktów 
handlowych na sezon letni. 
Wójt odpowiedział, �e nie ma takich danych. 
Co do zwołanego zebrania w miejscowo�ci Dworek Wójt wyja�nił , �e zebranie odbyło si� ze 
wszystkimi wymogami, byli na nim mieszka�cy  wsi Wybicko i  mieszka�cy którzy byli 
zainteresowani objazdem. 
Cz��� drewna z modernizacji drogi zostało przekazane do szkoły w Stegnie, cz��� drewna 
została przekazana dla pogorzelca z miejscowo�ci Mikoszewo znaczna cz��� drewna została 
przekazana dla  podopiecznych z naszej gminy. 
 
Radny Pan Stanisław Kukułka poruszył spraw� o�wietlenia w miejscowo�ci Dworek. 
Nast�pnie Pan Kukułka poruszył spraw� przebudowy skrzy�owania w Dworku, chodzi  
o zamontowanie sygnalizacji  �wietlnej. 
 
Radny Pan Wagner zwrócił  si� z pytaniem co  z kablem energetycznym. Wójt wyja�nił, �e w 
najbli�szych dniach umowa b�dzie podpisana. 
Radny Pan Wagner – co z Dyrektorem GOK , kiedy b�dzie powołany. 
 
Radny Pan Fura – co z powołaniem Stra�y Mi�dzygminnej. 
Pan Ogrodowski poinformował, �e radni Miasta Nowy Dwór nie wyrazili zgody. 
 
Ad. Pkt. Nr 9. 
 
Przewodnicz�ca Rady poddała pod glosowanie wniosek Pana Szyma�skiego  
o przeprowadzenie nadzwyczajnej kontroli. Za wnioskiem Radnego Szyma�skiego głosowało 
11 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
Przewodnicz�ca Rady odczytała pismo z Pomorskiego Urz�du Wojewódzkiego  dot. zmiany 
statutu Zwi�zku Komunalnego do Eksploatacji Sieci Centralnego Wodoci�gu �uławskiego. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała pismo sołtysa wsi Drewnica o przekazanie 
pewnych �rodków finansowych na zakup w�zy po�arniczych dla jednostki stra�ackiej w 
Drewnicy. 
 
Mieszkaniec wsi Stegna Pan Henryk Kulka poruszył spraw� braku odpowiedzi na pytania, 
które skierował do Wójta Gminy na sesji rady. Nast�pnie Pan Kulka poruszył nast�puj�ce 
sprawy. 
 
- na ulicy Jagiełły w Stegnie brak ławek i  koszy  na �mieci, 
- pla�e s� brudne, 
- Gazeta Wczasowa została wydana wi�cej ni� w naganny sposób, 
- nic nie zrobił Wójt w sprawie odzyskania budynku Informacji Turystycznej, 
- je�eli s� promowane o�rodki wczasowe to nale�y równie� promowa� agroturyzm. 
- sprawa pomostu jest to maj�tek gminy dlaczego został przeholowany  na prywatn� działk�. 
- je�eli wła�ciciel stacji benzynowej nie płaci za dzier�aw� to dlaczego Wójt nie zablokuje  
konta wła�ciciela stacji. 
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Pan Kulka stwierdził, �e mieszka�com nie chodziło o takie zarz�dzanie, Wójt idzie w 
kierunku referendum, ludzie maja dosy� takiego rz�dzenia. Pan Kulka wypowiedział słowa  
„ albo odejd� Pan albo si� ucz  Panie Wójcie.” 
 Nie mo�e tak by� aby �wietlice w sezonie nie działały musz� si� na to znale�� �rodki. 
- jak długo mo�na wyłania� Dyrektora GOK. 
Je�eli Pan Kulka stwierdził, �e je�eli  przedstawiłby taki program inwestycyjny jaki 
przedstawił Wójt to nie byłby pi�ciu minut  
 
Wydaj� si� , �e najlepiej by było aby Wójt oddał gmin� w lasing. 
Pan Kulka walczył z poprzednim folwarkiem i dał sobie rad�. 
Pan Kulka oczekuje odpowiedzi na wszystkie pytania  na pi�mie. 
 Sołtys wsi Przemysław Pan Smokowski wnioskował i likwidacj� chwastów / barszcz/ na 
opuszczonej posesji w Przemysławiu. 
- dlaczego zaprzestano wypłaty abonamentu za telefon dla sołtysów. 
-Pan Kulka zwrócił si� z pytaniem czy wypłata abonamentu dla sołtysów doprowadzi gmin� 
do zapa�ci.. 
Pani Skarbnik poinformowała, �e wyst�pi do Izby Obrachunkowej o interpretacj� w sprawie 
wypłat abonamentu za telefon sołtysom. 
- Wójt wyja�nił ,�e nie ma podstaw prawnych do wypłaty abonamentu.  
Radny Pan Hudomi�t – kiedy b�dzie rozpocz�ta budowa mostu na Szkarpawie. 
Wójt nie zna terminu , w tym roku ma by� robiony. 
Sołtys wsi Bronowo Pan Parol wnosił  o okoszenie rowów. 
Wójt wyst�pi do Zarz�du Dróg o okoszenie rowów. 
Sołtys wsi Izbiska Pan Włuka zwrócił si� z pytaniem czy s� �rodki na remont �wietlicy  
w Izbiskach. 
Radny Pan Fidut ponownie wnioskował o przekazanie �rodków dla sołectw aby sami 
decydowali.-co w pierwszej kolejno�ci nale�y zrobi�. 
Sołtys wsi Jantar Pan Gardynik poruszył spraw�  wypo�yczalni gokardów, jazda po głównych 
drogach grozi niebezpiecze�stwem. 
Sołtys wsi Stobiec Pan Czarnecki poprosił o odpowied� na pytanie z poprzedniej sesji 
dlaczego zwolnieni pracownicy z GOKSTiR  zostali zwolnieni bez �wiadczenia pracy. 
Nast�pnie Pan Czarnecki poruszył spraw� remontu �wietlicy w Stobcu. 
Radny Pan Waldemar Szyma�ski  zwrócił si� z pytaniem kto projektował    bilbord który 
został ustawiony na trasie E-7. 
Wyja�nie� udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
 
Protokołowała:                                       Sekretarz obrad                   Przewodnicz�ca Rady 
Halina Całkiewicz                                  Sebastian Kleczewski               Ewa D�ska 


